
Forslag til vedtak:  
 

Markveien som gå- og handlegate  
 
Bydelsutvalget vil vise til bystyrets vedtak 25. august 2010 om at «Byrådet bes 
med utgangspunkt i vedtatt regulering igangsette arbeidet med omgjøring av 
Markveien til gå- og handlegate».  
 

Bydelsutvalget er sterkt kritisk til den prosjektplanen som nå er lagt fram, og 
som forutsetter at dagens kjøremønster skal opprettholdes, samtidig som 
dagens toveis sykkelløsning skal falle  bort og erstattes av sykling mot 
kjøreretningen i flere kvartaler og  sykling i blandet trafikk.  
 

Bydelsutvalget ber om en redegjørelse fra bymiljøetaten i bydelsutvalgets møte 
20. september 2012. 
 

Vedtaket oversendes bymiljøetaten.  
 

 


